



Social Workers Needed

Miramichi & Neguac Regions | New Brunswick

Social Development is currently recruiting Social Workers to join our teams in the Miramichi and Neguac regions of New Brunswick.

The Department of Social Development is responsible for providing quality programs and services to New Brunswickers, including children, families, seniors, and persons with disabilities. As a Social Worker, your work may include a combination of assessment, counselling, intervention, mediation, case management, and report writing across a variety of services, including front-line community services, social services, child welfare, and adult and senior services. Successful candidates will also establish and maintain effective working relationships with clients, staff, professionals, community and volunteer agencies, government departments, and the public. Other related duties may be assigned.

Current Opportunities

We currently have **permanent full-time and temporary opportunities** in:

- On-going Child Protection
- Child Protection Investigations
- Child in Care / Adoption

Language Requirements

Some positions require written and spoken competence in both French and English, while others require written and spoken competence in English only. Please indicate your language capabilities when applying.

Whether you are a recent graduate or an established, practicing Social Worker interested in a career with the Department of Social Development, we would be pleased to explore opportunities with you.

Requirements

To be appointed, candidates must:

- Be actively registered with the New Brunswick Association of Social Workers (NBASW).
- Successfully complete Criminal History Clearance.
- Successfully complete an SD Record Check under the Family Services Act prior to appointment.

Salary

\$83,929 – \$103,095 annually

Employees assigned to **Child Protection Investigations or On-going Child Protection** on a regular and continuous basis will receive a **15% premium**.

What Can GNB Offer You?

- Comprehensive benefits package, including paid vacation, Health and Dental Plan, Life Insurance, Long-Term Disability, and the New Brunswick Public Service Pension Plan.
- Career growth and professional development opportunities, including training.
- Free access to the Employee and Family Assistance Program (EFAP) and related services.

TO APPLY / FOR MORE INFORMATION

Applications may be sent to Nicole Jones, Central Zone Coordinator:
SD.DSCentralZone.Resume@gnb.ca

The New Brunswick Public Service: Improving the lives of New Brunswickers every day!



Travailleurs sociaux recherchés

Régions de Miramichi et de Neguac | Nouveau-Brunswick

Le ministère du Développement social recrute actuellement des travailleurs sociaux pour se joindre à ses équipes dans les régions de Miramichi et de Neguac, au Nouveau-Brunswick.

Le ministère du Développement social est responsable d'offrir des programmes et des services de qualité aux Néo-Brunswickois, notamment aux enfants, aux familles, aux personnes âgées et aux personnes ayant un handicap. À titre de travailleur social, votre travail peut comprendre une combinaison d'évaluation, de counseling, d'intervention, de médiation, de gestion de cas et de rédaction de rapports dans le cadre d'une variété de services, notamment les services communautaires de première ligne, les services sociaux, les services à l'enfance ainsi que les services aux adultes et aux personnes âgées. Les personnes retenues établiront et maintiendront également des relations de travail efficaces avec les clients, le personnel, les professionnels, les organismes communautaires et bénévoles, les ministères gouvernementaux et le public. D'autres tâches connexes peuvent être assignées.

Possibilités actuelles

Nous avons actuellement des possibilités **permanentes à temps plein ainsi que des possibilités temporaires** dans les secteurs suivants :

- Protection de l'enfance – dossiers en cours
- Enquêtes en matière de protection de l'enfance
- Enfants pris en charge / Adoption

Exigences linguistiques

Certains postes exigent une compétence à l'écrit et à l'oral dans les deux langues officielles, soit le français et l'anglais, tandis que d'autres exigent une compétence à l'écrit et à l'oral en anglais seulement. Veuillez indiquer vos compétences linguistiques lors de votre candidature.

Que vous soyez un nouveau diplômé ou un travailleur social établi et en exercice qui souhaite faire carrière au ministère du Développement social, nous serons heureux d'explorer les possibilités qui s'offrent à vous.

Exigences

Pour être nommés, les candidats doivent :

- Être activement inscrits auprès de l'Association des travailleurs sociaux du Nouveau-Brunswick (ATSNB).
- Réussir la vérification des antécédents judiciaires.
- Réussir une vérification des dossiers du ministère du Développement social en vertu de la Loi sur les services à la famille avant leur nomination.

Salaire

83 929 \$ à 103 095 \$ par année

Les employés affectés à des enquêtes en matière de protection de l'enfance ou à la protection de l'enfance – dossiers en cours de façon régulière et continue recevront une prime de 15 %.

Ce que le GNB peut vous offrir

- Un ensemble complet d'avantages sociaux, comprenant des vacances payées, un régime d'assurance-maladie et dentaire, une assurance-vie, une assurance-invalidité de longue durée et le régime de retraite de la fonction publique du Nouveau-Brunswick.
- Des possibilités d'avancement professionnel et de perfectionnement, y compris de la formation.



- L'accès gratuit au Programme d'aide aux employés et à leur famille (PAEF) et aux services connexes.

POUR POSTULER / POUR PLUS D'INFORMATION

Les candidatures peuvent être envoyées à Nicole Jones, coordonnatrice de la Zone centrale :
SD.DSCentralZone.Resume@gnb.ca

La fonction publique du Nouveau-Brunswick : Améliorer la vie des Néo-Brunswickois chaque jour !